

# -Katch- 週年祭

## Katch

凡到 **Katch 週年祭特約商戶**



惠顧午市餐目或放題餐目並

消費指定食品後（須到Katch App上傳收據證明），  
於指定時間內回答問題，即可獲電子禮品卡\*一張，  
獎品包括Katch全年換票證！\*



## Katch

Visit **Merchants of Katch Anniversary Campaign**



After patronage of Lunch Menu or All-you-can-eat Menu &  
Selected Item (receipt should be uploaded to Katch App for  
verification) and answer questions within the specified time to  
get a digital prize card\*. Prizes include Katch Year-round Ticket  
Voucher\*!



# 日本極上 和牛西冷

(一客)

Katch 價:  
\$300

# 日本極上 和牛肉眼

(一客)

Katch 價:  
\$300

# Japanese Wagyu Sirloin

(1pc)

Katch Price:  
\$300

# Japanese Wagyu Rib Eye

(1pc)

Katch Price:  
\$300

\*推廣受條款及細則約束，詳情請參閱Katch App\*

\*Terms and conditions apply, details please refer to Katch App.

除特別註明外，此推廣不可與其他折扣、優惠及優惠券同時使用(包括會員優惠，但不包括賺取積分)。不適用於分拆餐權及/或分拆賬單。只適用於堂食惠顧。另收加一服務費。單據如有任何遺失，恕不補發。本公司並非禮品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。如有任何爭議，本公司保留最終決定權。

This offer cannot be used in conjunction with other discounts, promotions and discount vouchers (including membership discount, except bonus points reward), unless otherwise stated. Table and/or bill splitting is not allowed. Only applicable to dine-in purchase. Subject to 10% service charge. Receipt will not be re-issued if lost. Our Company is not the provider of any of these prizes that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such prizes. In case of any disputes, Our Company reserves the rights of final decision on all related matters.